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Minnesanteckningar Idrottsrådets möte 2024-05-28 
   
 
Plats: Stadshuset 
 
Närvarande:  
Idrottsrådet: Anna-Karin Larsson, Hans Sjöström, Ken Gunnesson, Anders Johansson, Gustav 
Hessfelt, Svenåke Berglie 
Politiker: Anna Vedin, Britta Malmberg, Eva Irjasdotter Sjögren 
Förvaltningen: Haleh Lindqvist, Thomas Gustavsson, Mikaela Leetma, Jan Eklund, Ewa 
Widell,  
 
1. Mötets öppnande 

Ordföranden öppnade mötet och hälsade alla välkomna.  
 

2. Godkännande av agendan 
Föreslagen agenda godkändes med en övrig fråga.   
 

3. Idrottskonferensen 
Den planerade workshoppen med idrottsföreningarna den 14 maj ställdes in p.g.a. för få 
anmälda. Idrottsrådet har diskuterat vilka anledningarna kunde vara till att så få 
föreningar hörsammade inbjudan till en work-shop avseende idrottskonferensen och 
dess genomförande. En anledning kan vara att föreningarnas nyckelpersoner är 
fokuserade på den egna verksamheten och har lite tid och intresse för 
föreningsövergripande frågor.  
 
Konstaterades att Öckerö är en kommun som har obligatorisk närvaro, åtminstone en 
gång per år, vid sina konferenser, för att man skall kunna ansöka om LOK-stöd. Detta för 
att kommunen skall ha möjlighet att lämna viktig information. Om man är frånvarande 
med giltigt skäl måste man träffa förvaltningen efteråt för att få den information man 
missat. Det kanske är något man kan överväga i framtiden. 

 
Idrottsrådet tror att kommunens information alltid kommer att vara den viktigaste vid 
idrottskonferenserna. Exempel på frågor som kommer att vara viktiga i relativ närtid är 
Arenabolaget och kostnader för att utnyttja anläggningarna. 
 
Idrottsrådet beslutade att genomföra nästa konferens den 19 oktober 2024. Mikaela 
Leetma skickar ut en information ”save the date”.  
 
Beslutades också att Idrottsrådet skall fortsätta att se över hur konferensen skall 
utvecklas långsiktigt och återkomma med förslag. 
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4. Information från Fritid och Fritid .Drift 
 
Samsynsavtalet 
11 föreningar deltog i mötet om samsynsavtalet den 20/5. 15 föreningar har skrivit på 
avtalet. Uppgifter om avtalet kommer att finnas på kommunens hemsida/Fritid. Anslag 
kommer också att sättas upp på berörda arenor.  
 
Vid mötet informerades om hur avtalet fungerar. En av slutsatserna var att bara 
föreningarna pratar med varandra så löser man problem. Samtalen ökar förståelsen för 
föreningarnas och idrotternas förutsättningar.  
 
Vid mötet beslutade föreningar som skrivit på avtalet att ha en konferens på plats 
utanför Kungälv för att utbyta erfarenheter och utvärdera avtalet. RF-SISU finansierar 
konferensen. Mikaela skickar ut information om konferensen. 
 
I anslutning till denna punkt tog mötet upp det faktum att de flesta kommuner inte 
kommer att ha den befolkningsutveckling man haft de senaste decennierna. Det kan i 
många fall snarar bli en negativ utveckling. Detta kommer att påverka idrotten och öka 
konkurrensen mellan idrotter och föreningar. 

 
Lovaktiviteter 
Exempel på erbjudande till barn och ungdomar under lov 
• Mimers kulturhus 
• TUM 
• Junis 
• Idrottsföreningars aktiviteter som är öppna för alla. 
• Andra aktörer. 
 
En tvärsektoriell styrgrupp ansvara för styrning och information. 
 
LUPP 2023 
Mikaela Leetma gav en kort presentation av resultatet för Kungälv. Beslutades att ge 
LUPP 2023 mera tid vid mötet i augusti. 
 
Oasen 
Badet är öppet och allt är i full drift. Stänger söndag vecka 23, (9 juni) och utebadet 
öppnar 17 juni. Fortsatt dialog med KSS om städ efter träning på söndagar. Det finns ett 
avtal mellan kommunen och föreningen som inte var känt tidigare. Kommunen 
utvärderar vad detta betyder. 
 
Isen har fortsatt full beläggning på alla tider. Kommer att vara stängd totalt 6 veckor i 
sommar för planerat underhåll. Alla läger för KIK och YKK genomförs som planerat. 
 
Konstgräs 
Alla konstgräsplaner är i drift. Djuprengöring och tvätt av alla konstgräsplaner 
genomfördes vecka 16 med mycket gott resultat. Ytterns A-plan lagades under vecka 19 
och 20 och är nu öppen igen för spel. (Arbetet gick bra och planen öppnades för spel 4 
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dagar tidigare än beräknat.) Lagning av sättningarna på Lunnevis konstgräs genomfördes 
under 3 dagar med mycket bra resultat. 
 
Fortfarande mycket stök och skadegörelse på Munkegärdeplan. Där har vi nu köpt in 
avbytarbås samt några nya mål. De nya omklädningsrummen är öppna och städas 
måndagar och torsdagar. Dock är det problem att sista föreningen på plats ofta glömmer 
att låsa efter sig men vi jobbar på med information och rutiner. 
 
Naturgräsplaner 
Alla planer är öppna och i drift. Fortfarande lite problem med sättningar på Ytterns C-
plan efter vattenläckan våren 2023. Vi kommer att göra ytterligare arbeten där under 
sommaruppehållet. Inget som påverkar planens spelbarhet i nuläget. Lunnevi kommer 
också att få en klipprobot under sommaren för att frigöra tid för övrig skötsel.  
 
Idrottshallar 
Alla idrottshallar är i full drift. Planering och bokningsschema för Diseröds idrottshall 
pågår inför att vi får tillgång till den till hösten. Upphandling av inventarier till hallen är 
klar och just nu råder en avtalsspärr innan vi kan skriva avtal med bästa anbudsgivaren. 
 
Kastplan Munkegärde 
Kastplan är i det närmaste färdigställd. Det återstår montering av grindar och leverans av 
en bit staket mot bäcken. (Mjukt demonterbart, bara för att hindra att man går ut på 
kastplan från fel håll.) Den behöver också jämnas ut med lite mer material, lite mer 
tillväxt på gräs och sedan klippas några gånger.  
 
Utebadet 
Efter upphandling kommer Kungälvs Handbollsklubb att bedriva verksamheten på 
utebadet. 50 – metersbassängen är fylld och kemdoseringar m.m. kalibreras och ställs in.  
Lekbassängen är färdigmålad och fylld. Vattenprover skickas sen in i mitten av vecka 22 
innan vi kan få ett godkännande att öppna bassängen. 6 nya rastbord har köpts in samt 
fler hyllor till entrébyggnaden. 
 
Friluftsbaden 
Alla badplatser är nu öppna. Dykning och undersökning runt bryggor och stränder 
genomförs under vecka 22 och 23. Skadegörelse på Ingetorps badplats där någon sågat 
ned ett antal träd på eget bevåg. Romesjöns badplats har fått ett antal bryggdelar 
utbytta samt en renovering av badhytten genomförs.  
 

5. RF/SISU, statistik 2023 
Vid föregående möte delade Ewa Widell ut en sammanställning över idrotten i Kungälv 
ur RF-SISU:s perspektiv. Idrottsrådet har bett om en beskrivning av hur värdet av ideellt 
arbete beräknas. 
 
RF-SISU Västra Götaland är en av Riksidrottsförbundets och SISU Idrottsutbildarnas  
19 regionala organisationer.  
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RF-SISU stödjer, företräder, leder och samordnar idrottsrörelsen i gemensamma frågor 
på regional och lokal nivå samt verkar för utveckling av idrottens föreningar och förbund 
med folkbildning och utbildning som metod. Idrottskonsulenten genomför förenings-
besök, utbildningar, processarbeten, föreläsningar och projektstöd. 
 
Under året som gått har RF-SISU arbetat med  
• Nätverksträffar 

- Samsynsdialog /Idrottsråd, kommun 
- Fotbollsnätverk/kanslister 

• Trygga idrottsmiljöer 
- Unga Ledare 
- Mental träning, kost 

• Återstartstöd 
- Tjejsatsning 
- Boosta ideella ledare 

• Insatser i idrottssvaga områden 
-stöd och möte med kommun och IFK Kungälv, Agoraprojektet 

 
Folkbildnings- och utbildningsverksamheten växer. (Siffror inom parantes = 2022) 
• Samverkande idrottsföreningar:    30 (25) 
• Utbildningstimmar:    21 463 (14 283) 
• Utvecklings-/processarbeten:    5 (1) 
• Deltagare i lärgrupp, kurs och processarbete:   4070 (3365) 
• Fördelningen mellan tjejer/kvinnor och pojkar/män: 2002 / 2068 (1657 / 1708) 
 
Statliga idrottsmedel till de lokala föreningarna blev 2023 
- Konsulentstöd, 480 000 kr 
- Folkbildningsresurs, 299 003 kr (306 405 kr) 
- Projektstöd RF-SISU, 408 233 kr (205 694 kr) 
- Anläggningsstöd RF-SISU, 207 015 kr (800 000 kr) 
- LOK-stöd 2022, 2 908 875 kr 
- Projektstöd från SF, 377 287 kr 
Summa 4 752 413 kr 
 
Värdet av ideellt arbete inom kungälvsidrotten 
RF räknar på följande sätt. 
71 st idrottsföreningar (anslutna till Riksidrottsförbundet) 
x 22 ledare (snitt per förening) 
x 208 timmar (per person och år, fyra h per vecka) 
= 324 896 timmar (totalt) 
 
324 896 timmar (totalt) 
x 228 kr/h (genomsnittlig timlön för fritidsledare i Sverige) 
= 74 076 288 kr 
 
74 miljoner kr motsvarar 155 årsarbeten 
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Förklaringar: 
Antalet idrottsföreningar anslutna till RF hämtas från RF:s senaste statistik över 
föreningar med registrerat säte i kommunen.  
 
Antalet ledare per förening kan variera, men 22 ledare ses som en rimlig siffra för en 
genomsnittlig förening av mellanstorlek. 
  
Antalet ideella timmar som varje ledare lägger ner i föreningen skiftar men fyra timmar 
per vecka är en försiktig nivå för en ungdomstränare. 4 x 52 veckor = 208 timmar 
 
Enligt lönestatistik från fackförbundet Vision (2023) är medellönen för en fritidsledare 
29 577 kr före skatt. Inklusive sociala avgifter blir det 39 633 kr. För att räkna ut 
timersättningen utgår RF från den teoretiska arbetstiden för heltid vilket är 174 timmar 
per månad. Timkostnaden blir 228 kr. 
 

6. Kungälv som stad för cuper 
Bakgrunden är att KHK har sålt rättigheterna till Bohus Cup till ett eventbolag, Bohus Cup 
AB, och inlett samarbete med andra handbollsklubbar. Upplägget påminner om 
samarbetet mellan Partille Cup och Gothia Cup. KHK får en procentandel av överskottet 
och har lägre kostnader än man hade förut. Därmed är nettot bättre än tidigare. 
Idrottsföreningarna ansöker om eventuella bidrag och är de som hyr anläggningarna. 
Idrottsföreningarna hjälper också till med ideella krafter. 
 
Förloraren i detta projekt är naturligtvis Kungälv Kommun. Bristen på hotell och andra 
övernattningsmöjligheter i Kungälv är ett problem för denna typ av projekt. Enligt 
Idrottsrådet ställer detta en rad frågor, t.ex. hur ”cupvänligt” är Kungälv och frågar sig 
om beslutet kan påverka andra cuper t.ex. volleyboll. Vissa anläggningar inom Arena 
Yttern är tänkta att med kompletterande investeringar kunna inhysa t.ex. cuper. 
 
Mötet diskuterade vilka starka och svaga sidor Kungälv har som ”cupstad”. Avsaknaden 
av hotell är en svaghet, men vi har stora möjligheter att erbjuda föreningarna 
övernattningar i Idrottshallar och skollokaler. Vissa anläggningar i Arena Yttern skall 
anpassas till att vara lämpliga lokaler för cuper. Men vi måste också ta ställning till vilka 
cuper vi vill ha. Besöksnäringen behöver idrotten och slutsatsen från politik och 
förvaltning blev att Kungälv är en bra cupstad.  
 

7. Arena Yttern 
Haleh Lindqvist informerade mötet att en utvärdering av inkomna anbud för s.k. 
partnering pågår.   
 

8. Anläggningar nu och i framtiden 
Idrottsrådet har diskuterat om man kommer att se en nettoökning av antalet 
idrottsanläggningar med de planer som nu finns. Vi har stämt av med Rickard Holmgren, 
men prognoserna nedan är Idrottsrådets egna.  

• Idrottshallen kommer att försvinna på sikt, men den kommer att ersättas med 
minst en ny i samma område. Thorildskolan behöver fortfarande ha sin idrott där.  
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• Skarpe nord ersätts som bandyis i arenan men kommer ge betydligt fler timmar 
per år som isanläggning än vad vi har i dag.  

• Skateparken blir en ny så det är ett rent tillskott. 
• Simhallen ersätts, men ger minst dubbelt så stor yta som vi har idag vilket också 

kommer att leda till betydligt fler möjligheter.  
• Antalet tennisplaner är inte klart ännu. Det vi vet är att det minst blir lika mycket 

som finns i dag.  
 
I tabellen nedan har vi ännu inte inkluderat fotbollsplaner. 
 
 

Typ av 
anläggning 

Befintliga Byggda sedan 
2016 

Tas bort Planerad Saldo 
efter 
2016 

Totalt 

Idrottshall Idrottshallen Sparråshallen Idrottshallen Kodehallen   
 Kastellegårdshallen Kärnahallen  Arena Yttern 

3 
  

 Munkegärdehallen Diserödhallen  Thorildhallen   
 Mimershallen A      
 Mimershallen B      
       
 5 3 -1 5 +7 12 
       
Stor isyta Skarpe Nord  Skarpe Nord Arena Yttern 

stor isyta 
+0 1 

Liten isyta Oasen is  Oasen is Arena Yttern 
2 små isytor 

+1 2 

       
Skatepark ?   Arena Yttern 

Skatepark 
1 1 

       
Simhall Oasen  Oasen Simhall 1,5 1,5 
       
Tennis Föreningsägd hall  Föreningsägd 

hall 
Arena Yttern 
1–2? 

? ? 

 
Mötet tog emot informationen och menade att det var en rimlig beskrivning av de planer 
som finns. 
 

9. Kingriver E-sport 
Svenska E-sportförbundet ingår i Riksidrottsförbundet. Enligt förbundets hemsida är 
definitionen på E-sport följande. ”E-sport står för elektronisk sport och är ett 
samlingsnamn på tävlingsinriktade dator- och tvspel. För att ett spel ska vara en e-sport 
krävs det att de tävlande möter varandra och inte spelar mot datorn. Det är även den 
tävlandes prestation som ska vara det avgörande för vem som vinner och ingen 
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slumpmässighet får finnas. Hasardspel som t.ex. poker eller lotterier är därför inte e-
sport.  
  
Idrottsrådet har haft möte med föreningens ordförande, William Olsson. Föreningen, 
Kingriver e-sport, startades vid årsskiftet 2023/2024 med ambitionen att alla barn och 
ungdomar samt vuxna skall ha möjlighet att känna gemenskap och tillhörighet. 
Föreningen kan betraktas som en social idrottsförening där man kan knyta kontakter 
såväl lokalt som över hela världen. Föreningen har inga medlemsavgifter utan förlitar sig 
på sponsorer och ideella krafter. Antalet medlemmar är cirka 200, varav 20% flickor. Man 
har även knutit kontakt med andra organisationer typ Polisen, BUP, m.fl. men även med 
bordtennisföreningen. Många av medlemmarna håller också på med fysiska idrotter.  
 
Rent tekniskt kan själva spelandet ske utan att man sitter i samma lokal, men en 
gemensam lokal innebär ökade fysiska kontakter. Det innebär också ökade möjligheter 
att kombinera spelandet med rent fysiska idrotter. Kungsbacka har en lokal för sin e-
sportförening. William bedömde att investeringen i utrustning kostar 20 000 kr per plats. 
25 platser blir alltså 500 000 kr i investering. 
 
Föreningen är känd både hos politik och förvaltning. Mötet konstaterade att föreningen 
har ett behov av lokal och att behovet får slussas in i de projekt som pågår.  

 
10. Idrottsbibliotek/Fritidsbank 

Meddelades att förvaltningen har ett uppdrag att utreda frågan. 
 
11. Simklubben 

Haleh Lindqvist meddelade att diskussionen med simklubben har fortsatt och att det 
finns ett gammalt avtal som nu undersöks. 
 

12. Kommande möten 
27/8, 29/10 
 

13. Mötets avslutande 
Inga andra frågor förekom och ordföranden tackade ledamöterna samt avslutade mötet 
 
Vid pennan: Svenåke Berglie 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 


